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تجربه زندگي در ايستگاه آتشنشاني

عبدالرضا اكبري در سري سوم سريال تلويزيوني «عمليات 125» كه در حال پخش از شبكه تهران است، نقش عنايت،

فرمانده آتشنشاني را بازي ميكند.
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عبدالرضا اكبري در سري سوم سريال تلويزيوني &#171;عمليات 125» كه در حال پخش از شبكه تهران است، نقش عنايت، فرمانده
آتشنشاني را بازي ميكند. او فرمانده آرامي است و تلاش ميكند هر كاري از دستش برميآيد براي آتشنشانان جديد انجام دهد. با

اكبري به گفتوگو نشستيم تا درباره بازياش در اين مجموعه بيشتر بدانيم.

شما در سه سري از مجموعه &#171;عمليات 125» بازي كردهايد كه آنها را بهروز افخمي، راما قويدل، محمدرضا آهنج و مسعود
آبپرور كارگرداني كردهاند. با توجه به اينكه شما نقش يك فرمانده آتشنشاني را در اين سريال بازي ميكنيد، برايتان دشوار نبود كه

هر بار با يك كارگردان كار كنيد؟

هر كدام از اين كارگردانان كه شما نامشان را برديد، ويژگيهاي خودشان را به لحاظ تكنيك و فن در كار دارند و من به عنوان بازيگر
طبق اصول هر كدام از اين كارگردانان بازي خودم را با آنها هماهنگ كردهام. با توجه به اينكه از ابتداي توليد اين سريال همه چيز
مشخص بود و شخصيتپردازيها كامل شكل گرفت، بنابراين در طول كار با مشكلي روبهرو نشديم. ميتوانم بگويم تفاوت سريهاي
مختلف سريال &#171;عمليات 125» در اين است كه سري اول بيشتر شخصيت محور بود، سري دوم حادثهمحور و سري سوم
تركيب اين دو است. سري سوم اين سريال فضاي جذاب و متفاوتي دارد. در اين بخش علاوه بر اينكه نسل جوان آتشنشانان ياد
ميگيرند در عملياتها بايد چگونه تلاش كنند، حوادث مختلف هم به تصوير كشيده ميشود. در مجموع استقبال مردم از سريهاي

اول و دوم اين مجموعه خيلي زياد بود. اميدوارم سري سوم &#171;عمليات125» هم مورد توجهشان قرار بگيرد.

در ميان كارگرداناني كه اين مجموعه را مقابل دوربين بردهاند، من بيشتر با بهروز افخمي همكاري داشتم، چون قبل از بازي در اين
مجموعه در ديگر آثار سينمايي افخمي حضور داشتم. بنابراين نسبت به ديگر كارگردانان سريال &#171;عمليات 125» او را بيشتر

ميشناختم و با قلم، تفكر و شيوه كارش آشنا هستم.

فصل اول سري سوم اين مجموعه را در خدمت مسعود آبپرور بوديم و فصل دوم را كه در حال حاضر مشغول ضبط آن هستيم، با
بهروز افخمي كار ميكنيم. در مجموع بازي كردن در اين مجموعه برايم تجربه متفاوتي است.

كدام ويژگي اين شخصيت برايتان جذابيت داشت كه باعث شد در سه سري از اين مجموعه بازي كنيد؟

در اين مجموعه نقش عنايت، فرمانده آتشنشاني را بازي ميكنم. او يكي از فرماندهان آرام و مهربان است كه ارتباط خوبي هم با
نسل جوان دارد و سعي ميكند آموزش لازم را در اين حرفه به آنها بدهد. همه اين موارد برايم جالب بود و علاقهمند به بازي در اين

مجموعه شدم.

سريال&#171;عمليات 125» در مقايسه با ديگر مجموعههاي اجتماعي روز به لحاظ لوكيشن، قصه و... تفاوتهاي زيادي دارد. درباره
دشواريهاي بازي در اين سريال بگوييد.

مسلما بازي در چنين سريالي آن هم به دليل شرايطي كه شما به آن اشاره كرديد با تفاوتهايي همراه است، چون در اين سريال با
كشمكش، حادثه، حريق و... روبهرو هستيم. اين در حالي است كه در يك مجموعه عادي اين دشواريها را نداريم. گرچه توليد
سريالهايي همچون &#171;عمليات 125» بهلحاظ تجهيزات، قصه و... مشكلات خودش را دارد، اما وقتي نتيجه كار ديده ميشود،

لذتبخش و شيرين است.

با توجه به سختيهايي كه به آن اشاره كرديد، قبل از رفتن جلوي دوربين تا چه ميزان از مشاوره آتشنشانان استفاده كرديد؟

ما از ابتداي توليد اين سريال با آتشنشانان مشورت ميكرديم و در سري سوم اين سريال در ايستگاههاي مختلف از اين مشاورهها
به كه  مختلفي  روزهاي  در  بگويم  ميتوانم  مجموع  در  و  ميكنيم  استفاده  آنها  شخصي  خاطرات  از  ما  ميبريم.  بهره 

1 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/43582/


ايستگاههايآتشنشاني ميرويم، به نوعي در آنجا زندگي ميكنيم، چون با بخشهاي مختلف زندگي ماموران آتشنشاني آشنا
ميشويم و آن را لمس ميكنيم. من شخصاً از كردار و منش يكي از آتشنشانان خيلي استفاده كردم و او الگوي خوبي براي ايفاي

نقش عنايت بود.

هنوز هم درگير ضبط اين مجموعه هستيد؟

بله، بخش عمده بازيهاي من تمام شده است، اما بخش كوتاهي از آن مانده كه اين روزها مشغول تصويربرداري آن هستيم. در
مجموع فكر ميكنم گروه دو ماه ديگر درگير توليد اين سريال است.

چرا مدتي است كم كار شدهايد؟ دليل كم كاريتان به اين دليل است كه ميخواهيد پسرتان (پندار) جاي شما را بگيرد؟

كم كاريام به علت وسواسي است كه براي انتخاب نقشهايم دارم. علاقهمند هستم نقشي را بازي كنم كه حرفي براي گفتن داشته
باشد، نه اينكه كليشهاي باشد. علاوه بر آن چه ايرادي دارد كه پسرم جاي من را بگيرد؟ اين اتفاق خوبي است و خوشحال ميشوم.

تا چه ميزان آموختههايتان را در سينما و تلويزيون به پسرتان منتقل ميكنيد؟

تا جايي كه از دستم بر بيايد، حتما اين كار را انجام ميدهم. سعي ميكنم هر آنچه از بازيگري در سينما و تلويزيون تجربه كسب كردم
به پسرم منتقل كنم.

1 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


